

«РИ» № 2/2013

Тема номера: Россия на рубеже XIX–XX веков. Идея. Образ. Стиль

Theme of the issue: Russia at the turn between the XIX–XX centuries. Idea, image, style

*Елена Бехтиева*

**«Россия — Грузия. Диалог на языке искусства»**

Такое название получила встреча представителей культурной общности двух стран, состоявшаяся в Третьяковской галерее 11 апреля 2013 года. Такой же теме был посвящен специальный выпуск журнала «Русское искусство», увидевший свет 28 февраля 2013 года и презентуемый на этой встрече. На вечере «Россия – Грузия. Диалог на языке искусства» выступили организаторы проекта Виктор Бехтиев, Константин Лузиньян-Рижинашвили и Георгий Базгадзе, представитель Президента России по международному культурному сотрудничеству Михаил Швидкой, генеральный директор Третьяковской галереи Ирина Лебедева и др.

*Elena Bekhtiyeva*

**Russia – Georgia: Dialogue in Art Medium**

Thus was entitled the meeting between cultural community members of the two nations held at the Tretyakov Gallery on 11 April 2013. That was also the theme of the special issue of the Russian Fine Art magazine of 28 Feb. 2013 presented at the meeting. Speaking at that soiree were organizers of the project Victor Bekhtiyev, Konstantin Luzinyan-Rijinashvili, and Georiy Bazgadze, also the President's spokesman for international cultural cooperation Mikhail Shvidkoy and the Tretyakov Gallery's Director General Irina Lebedeva.

Russian source